
 
Raadsfractie Langedijk 

 

       Broek op Langedijk, 7 mei 2020 
 
Aan : het college van B&W Langedijk 
Kopie: Raad 
  Griffie 

  
Betreft: Raadsvragen conform art 35 RvO over het achterwege blijven toegezegde 
beantwoording van op 29 oktober 2019 gestelde raadsvragen over de aanbestedingsprocedure 
Jeugdzorgplus.  

 
Aanleiding 

Op 30 oktober 2019 heeft u een eerste deel van de door GroenLinks gestelde vragen over de 
aanbestedingsprocedure Jeugdzorgplus beantwoord. In dat antwoord geeft u aan “op een later 
moment” de aanvullende, nog openstaande vragen te zullen beantwoorden.  
Op 3 december 2019 worden de openstaande vragen beantwoord en onderdeel van die 
beantwoording is:  

• Vraag a): Wat is de voortgang ten opzichte van de in de “Inkoopstrategie Jeugdzorgplus 
Noord-Holland Noord dd 30 mei 2018” genoemde “Doelen die binnen de scope van de 
opdracht vallen”?. 
Graag uitsplitsing per bereikt resultaat gespiegeld aan het gestelde doel. 

• Antwoord: Wij zijn op dit moment bezig met het opstellen van een factsheet. Hierin 
worden de beschikbare data verwoord en daar waar mogelijk afgezet tegen de 
inkoopdoelstellingen. Streven is om deze factsheet binnen een maand gelijktijdig te 
verspreiden onder de gemeenteraden van de achttien gemeenten. 

• Bij Vraag b)is het door u gegeven antwoord: zie beantwoording onder a). 
 
Vandaag is het ruim een maand na afloop van het eerste kwartaal 2020, dus ruimschoots na 
de door u toegezegde termijn waarop de door ons gestelde vragen beantwoord zouden 
worden. 
Om voor ons onduidelijke redenen is beantwoording van de beide openstaande vragen door 
het college achterwege gebleven. 
 
Naar aanleiding van bovenstaande constatering stelt de fractie GroenLinks in de 
gemeenteraad Langedijk de volgende vraag aan het college: 
 

1. Wat is de reden dat ondanks eerder toezeggingen de beantwoording van de op 29 
oktober 2019 gestelde vragen over de voortgang ten opzichte van de in de 
“Inkoopstrategie Jeugdzorgplus Noord Holland Noord dd 30 mei 2018” genoemde 
“Doelen die binnen de scope van de opdracht vallen” cq buiten de scope van de aan 
Horizon vergunde opdracht vallen, achterwege gebleven? 

 
Wij verzoeken het college voor beantwoording van deze vraag zorg te dragen binnen de 
daarvoor in het reglement van orde gestelde termijn. Tevens stellen wij het op prijs het reeds 
toegezegde antwoord op vraag a en b per omgaande te ontvangen. 
 
Soledad van Eijk  
fractie GroenLinks 


